

Title (en)
Standing-desk.

Title (de)
Stehpult.

Title (fr)
Pupitre.

Publication
EP 0305686 A1 19890308 (DE)

Application
EP 88110985 A 19880709

Priority
DE 3727524 A 19870818

Abstract (en)

The lectern, which can be attached to a desk (10), consists of a support beam (14) which is mounted laterally on the desk (10) and supports the lectern board (26). The support beam (14) can be swivelled in a vertical plane parallel to the lateral surface of the desk (10). In the position of rest, the support beam (14) is directed obliquely downwards so that the lectern board (26) is situated resting against the lateral surface of the desk (10). In the operating position, the support beam (14) with the lectern board (26) projects obliquely upwards beyond the working surface of the desk (10).
<IMAGE>

Abstract (de)

Ein an einem Schreibtisch (10) befestigbares Stehpult besteht aus einem seitlich an dem Schreibtisch (10) angebrachtem Tragholtm (14), der die Pultplatte (26) des Stehpults trägt. Der Tragholtm (14) ist in einer vertikalen, zur Seitenfläche des Schreibtisches (10) parallelen Ebene schwenkbar. In der Ruhestellung ist der Tragholtm (14) schräg nach unten gerichtet, so daß sich die Pultplatte (26) an der Seitenfläche des Schreibtisches (10) anliegend befindet. In der Arbeitsstellung ragt der Tragholtm (14) mit der Pultplatte (26) schräg nach oben über die Tischplatte des Schreibtisches (10) hinaus.

IPC 1-7
A47B 19/00; A47B 17/00

IPC 8 full level
A47B 17/03 (2006.01); **A47B 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 17/033 (2013.01); **A47B 19/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 1575450 A 19690718
- [Y] FR 2033392 A1 19701204 - VIESSMANN HANS

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0305686 A1 19890308; DE 3727524 A1 19890302; DE 3727524 C2 19890601

DOCDB simple family (application)
EP 88110985 A 19880709; DE 3727524 A 19870818